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Referat af bestyrelsesmøde i Æ’Redningshus torsdag d. 18. april kl. 15 

 

Til stede: Karin, Birthe, Jens, Lars, Edel, Kristine 

Afbud: Niels, Peter 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde 
 

Referatet fra sidste møde blev godkendt 
og underskrevet 

2. Siden sidst 
 

Poul Bach er i gang med at fuge 
murmærket, han tager kontakt til Thisted 
Kommune vedrørende lidt fugt ved soklen. 
 

3. Økonomi, nyt fra kassereren 
 

Økonomien ser fin ud for nærværende. 
Forskellen på forbruget sidste år og nu er, 
at vi investerede i stole og borde i fjor. 
 
I forbindelse med det nye lokale overfor 
hos KLF, pointerede Lars at det måske er 
uhensigtsmæssigt med den nye 
dørplacering i rummet, Niels ved mere om 
placeringen. Det kan muligvis blive billigere 
end det beløb vi har afsat i budgettet. 
 
Lars og Jens fortsætter arbejdet med et nyt 
højtaleranlæg, hvor man kan 
sammenkoble indendørs og udendørs 
højtalere.  
Indendørs er der brug for to headsets og 
en mikrofon 
 

4. Nyt fra aktivitetsudvalget – 
opfølgning på statusnotat (referat 
fra sidste møde i aktivitetsudvalget 
vedhæftes) 
 

Statusnotatet blev gennemgået.  
De forskellige arrangementer er der sat 
tovholdere på, ingen ændringer i 
arbejdsfordelingen. 
Mandskoret er godt i gang, men der er 
endnu ikke endnu øvet nok til en koncert. 
 
Drejebøgerne til de forskellige 
arrangementer blev efterspurgt.  



Kristine samler op på de drejebøger der 
foreligger, så de bliver tilgængelige for alle 
i det fælles forum 
. 
Planer om at udvide Sankt Hans 
arrangementet med et musikarrangement 
”Kvinderåberne”, der var stemning i 
bestyrelsen for at bruge penge på at hyre 
dem (5.000 kr.) Vi skal lige tage KLF i ed, 
om de også er interesseret i at udvide det 
sædvanlige program. (Efter mødet kom der 
svar fra Feriepartner Thy, om tilsagn til 
støtte af arrangementet med 
Kvinderåberne) 
 
Arrangementet med Klitrosen var en stor 
succes og vi gentager det den 22. august 
kl. 14.  
Tine spørger Søren Frieboe om han vil 
deltage igen som pianist.  
Forslag om evt. at investere i et antal 
sangbøger, til de forskellige 
arrangementer. 
 

5. Seminar – emne byggeprojekt mm. 
(evt. i uge 43) 
 

Der er møde med arkitekten den 2. maj. kl. 
8.30.  
Karin, Birthe, Peter og Tine deltager og 
øvrige bestyrelsesmedlemmer er meget 
velkomne til at deltage.  
Karin fremsender den nyeste skitse på 
projektet. 
Bestyrelsesseminaret i efteråret bliver med 
det nye byggeprojekt som tema. 
 
Foreslået dato til seminaret er onsdag d. 
13. november. Sæt kryds! 
  

6. Udlejning til ungdomsfester 
 

Vi har haft en forespørgsel på en 
studenterfest, forældre skal være til stede 
under hele festen, men enighed om at vi i 
vedtægterne skal have tilføjet, at vi ikke 
udlejer til ungdomsfester. 
 

7. Opfølgning på arbejdsdagen 
 

Arbejdsdagen gik fint, opgaverne blev løst 
og stemningen var god. Ligeledes vejret. 
Der røg en glasskærm i et af toiletterne. 
 
 



8. Orientering fra de forskellige teams 
 

Administrationsteamet, nu 412 
medlemmer, hvoraf ca 200 af dem er 
dobbeltmedlemmer, dvs.512 medlemmer. 
Nu er skitsen over bordene og målene på 
hjemmesiden opdateret. 
Nyt foto på hjemmesiden – blue sky og 
godt lys. 
Kalenderen er et kæmpearbejde for 
administrationsteamet, huset bruges 
intensivt. 
Intet nyt fra køkkenteamet, der tælles op 
efter planen.  
Pedelteamet er til stadighed i gang med 
bygningsrelaterede opgaver 
 

9. Eventuelt 
 

Forespørgsel fra en der gerne vil lave en 
sangskriverforening (Sangskrivernetværk 
Thy). De kan låne huset en aften, til at 
finde ud af om der er basis for en sådan 
forening. 
 

10. Næste møder  
22. maj kl 15 og eventuelt 
 21. august kl. 15? 
 

De næste møder bliver: 
onsdag den 22. maj kl. 15 og onsdag d. 
21. august. 

 


